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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Petőfi Művelődési Ház és 
Könyvtár Nagytermében 2015. június 17-én, 1720 órai kezdettel megtartott, rendes, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Gergőné Varga Tünde   polgármester 

dr. Békássy Szabolcs   alpolgármester 
Keresztesi Balázs   alpolgármester 
dr. Csobolyó Eszter   képviselő 
Kun László    képviselő 
Mekler Andrea    képviselő 
Surányi Tibor     képviselő 
Száger Gyula     képviselő 
dr. Szilágyi Ákos   jegyző 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna  aljegyző 
Vágó Istvánné    gazdasági osztályvezető 
Hebóné Dull Ibolya   igazgatási osztályvezető 
Vella Zoltán    beruházási és műszaki osztályvezető 
dr. Kiss István    szervezési és önkormányzati osztályvezető 

 
valamint Dobronyi Jánosné   jegyzőkönyvvezető 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Szeretettel köszöntöm az ülésen megjelenteket, megállapítom, 
hogy a Képviselő-testület 7 fővel jelen van, tehát határozatképes, dr. Bóna Balázs nem tud jelen lenni a 
mai ülésen, Herczeg Mariann képviselő asszony pedig hamarosan érkezni fog. Javaslatot teszek a 
jegyzőkönyv-hitelesítőkre Kun László és Száger Gyula képviselők személyében. Aki a jegyzőkönyv-
hitelesítők személyével egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

85/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Száger Gyula és Kun László képviselőket jelöli ki.  
 
Határidő:  azonnal  
Felelős:  Képviselő-testület 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Egy plusz napirendi pontot javaslok felvenni a tárgyalandó 
napirendi pontok közé. Ezt minősített többséggel kell elfogadni. Tehát javaslom, hogy a „Javaslat 
előirányzat emelésére” című napirendi pontot a Képviselő-testület vegye fel az ülés napirendjére.  Aki 
ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

86/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendi pontjai 
közé a „Javaslat előirányzat emelésére” című napirendi pontot felveszi.  
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  Képviselő-testület 
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a napirendi pontokat: 
1. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II. 11.) 

önkormányzati rendelet módosítására 
2. Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-vel megkötendő új együttműködési és 

feladatellátási megállapodás megkötésére  
3. Javaslat a 2015/2016-os nevelési évben indítható óvodai csoportok meghatározására és a Weöres 

Sándor Óvoda csoportjaiban a maximális létszámtól való eltérés engedélyezésére  
4. Javaslat intézményvezetői pályázat kiírására  
5. Javaslat a gyermekek nyári ügyeletének ellátására  
6. Javaslat az új Helyi Esélyegyenlőségi Program és Intézkedési terv elfogadására  
7. Javaslat az Egészségház gondnoki feladatainak ellátására és a Piroska Patika 

Gyógyszerkereskedelmi Kft-vel kötött bérleti szerződés módosítására  
8. Javaslat a kegyeleti közszolgáltatási beszerzési eljárás megindítására  
9. Javaslat „Dunavarsány Város belterületi autóbuszvárók felújítása” tárgyában közbeszerzési 

eljárás lezárására  
10. Javaslat „Dunavarsány Város 2015. évi útburkolat és járda felújítási munkái” tárgyában 

közbeszerzési eljárás lezárására  
11. Javaslat Dunavarsány Város közterületi játszóterek felújítására irányuló beszerzési eljárás 

lezárására  
12. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Árpád Fejedelem Általános Iskola Árpád u. 12. szám 

alatti ingatlan udvarának felújítására irányuló beszerzési eljárás lezárására  
13. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda Árpád u. 14. szám alatti 

ingatlan udvarának felújítására irányuló beszerzési eljárás lezárására  
14. Javaslat műszaki ellenőr megbízására 
15. Javaslat Dunavarsány településfejlesztési és területrendezési eszközei felülvizsgálata és részleges 

módosítása, Megalapozó vizsgálatok, valamint Dunavarsány Város Településfejlesztési 
Koncepciója elfogadására 

16. Javaslat a Halász Lajosné u. 24. számú Dunavarsány Város Sportpálya meglévő villamos-energia 
kapacitásának bővítésére  

17. Javaslat előirányzat emelésére 
 
Zárt ülés: 
18. Javaslat a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi támogatásáról szóló 

35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet alapján kiírt pályázat elbírálására 
Aki a napirendi pontokkal egyetért, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

87/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
1. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 

1/2015. (II. 11.) önkormányzati rendelet módosítására 
2. Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-vel megkötendő új 

együttműködési és feladatellátási megállapodás megkötésére  
3. Javaslat a 2015/2016-os nevelési évben indítható óvodai csoportok 

meghatározására és a Weöres Sándor Óvoda csoportjaiban a maximális létszámtól 
való eltérés engedélyezésére  

4. Javaslat intézményvezetői pályázat kiírására  
5. Javaslat a gyermekek nyári ügyeletének ellátására  
6. Javaslat az új Helyi Esélyegyenlőségi Program és Intézkedési terv elfogadására  
7. Javaslat az Egészségház gondnoki feladatainak ellátására és a Piroska Patika 

Gyógyszerkereskedelmi Kft-vel kötött bérleti szerződés módosítására  
8. Javaslat a kegyeleti közszolgáltatási beszerzési eljárás megindítására  
9. Javaslat „Dunavarsány Város belterületi autóbuszvárók felújítása” tárgyában 

közbeszerzési eljárás lezárására  
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10. Javaslat „Dunavarsány Város 2015. évi útburkolat és járda felújítási munkái” 
tárgyában közbeszerzési eljárás lezárására  

11. Javaslat Dunavarsány Város közterületi játszóterek felújítására irányuló beszerzési 
eljárás lezárására  

12. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Árpád Fejedelem Általános Iskola 
Árpád u. 12. szám alatti ingatlan udvarának felújítására irányuló beszerzési eljárás 
lezárására  

13. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda Árpád u. 14. 
szám alatti ingatlan udvarának felújítására irányuló beszerzési eljárás lezárására  

14. Javaslat műszaki ellenőr megbízására 
15. Javaslat Dunavarsány településfejlesztési és területrendezési eszközei 

felülvizsgálata és részleges módosítása, Megalapozó vizsgálatok, valamint 
Dunavarsány Város Településfejlesztési Koncepciója elfogadására 

16. Javaslat a Halász Lajosné u. 24. számú Dunavarsány Város Sportpálya meglévő 
villamos-energia kapacitásának bővítésére  

17. Javaslat előirányzat emelésére 
 
Zárt ülés: 
18. Javaslat a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi 
támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet alapján kiírt pályázat 
elbírálására 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Napirendi pontok előtt:  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Az önkormányzatunk pénzügyi helyzete stabil, a 
költségvetésünk rendben van. Van-e valakinek valami kérdése a pénzügyi helyzettel kapcsolatban? 
/Nem hangzik el kérdés/ Amennyiben nincs kérdés, akkor kérdezem, hogy a lejárt határidejű 
határozatokról, amelyekről a beszámoló szintén mindenki előtt ott van, van-e kérdés? /Nem hangzik el 
kérdés/  
 
Herczeg Mariann képviselő 1732 órakor megérkezik az ülésre, a szavazók száma 8 főre emelkedik.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester néhány mondatban beszámol az előző testületi ülés óta eltelt 
időszakban az önkormányzatot érintő fontosabb eseményekről. Többek között rövid összefoglalót és 
értékelést ad a múlt héten lezajlott Dunavarsányi Napok rendezvénysorozatról, a testvérvárosok 
jelenlétéről és szerepléséről. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A jövőben közrendészeti szempontból Dunavarsány már nem a 
Ráckevei, hanem a Szigetszentmiklósi Rendőrkapitánysághoz fog tartozni. A következő rendes testületi 
ülésre meghívom a rendőrkapitányt, aki részletesen beszámol a területi átszervezés lakosságot érintő 
részéről. A testület megszavazott 3 millió forint támogatást a csetfalvai általános iskola padozatának 
felújítására, és a pénz a holnapi nap folyamán átutalásra kerül részükre, a beregszászi püspökség 
közreműködésével. Az iskolában megtörtént a ballagás, kérek mindenkit, hogy a nyári szünet ideje alatt 
mindenki fokozott figyelemmel legyen a gyerekek felé, óvja a testi épségüket, hogy ne érje őket baleset, 
és mindenki épen, egészségesen kezdhesse majd a következő tanévet.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy az iskoláink pályázati 
forrás segítségével meg tudnak újulni. Vella Zoltán osztályvezetővel a mai napon benn voltunk 
egyeztetésre a kiíró hatóságnál, ahol ezt ismételten megerősítették, sőt, pozitív hírekkel szolgáltak. 
Miszerint megnyílt egy olyan lehetőség, hogy az iskolák felújítására az előző várakozásokkal 
ellentétben nem 150 millió, hanem bruttó 300 millió forintos pályázati erőforrás fog rendelkezésre állni. 
Az ebben vállalt lobbi tevékenységért köszönetet mondok Bóna Zoltán országgyűlési képviselő úrnak. 
Szükséges új közbeszerzési eljárás megindítása július 1-ig. Dr. Csobolyó Eszter képviselő segítségével 
találtunk egy olyan kormányzati pályázatot, ami arról szól, hogy az Állam képviselők, illetve 
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önkormányzati dolgozók kiutazását segítené Kárpátaljára, illetve az ott tartózkodásukat, ellátásukat 
finanszírozná. Ennek egyetlen feltétele, hogy a kiutazó csoport minimum 200 ezer forint készpénzzel 
támogassa az őt vendégül látó település óvodáját, iskoláját, vagy más közintézményét. Június 25-éig kell 
leadni a pályázati dokumentációt. A kirándulás egy beregszászi látogatást, a Munkácsi Vár 
megtekintését, csetfalvai elszállásolást és étkezést tartalmazna. Az elszállásolás családoknál történne. A 
legrövidebb időszakot tartalmazó utazási csomag, amire lehet pályázni, 3 nap, 2 éjszakás. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Corvinus Egyetem Tájépítészeti karán tanuló, szakmai 
gyakorlaton Dunavarsányban részt vevő diákok készítettek egy tanulmányt, egy írásos, térképekkel és 
tervekkel színesített anyagot, melyet minden képviselő megtalál az asztalán. Át lehet majd 
tanulmányozni. A Bai ház megvásárlása úgy tűnik az utolsó stádiumába került, az ingatlan 
tulajdonjogának Önkormányzat javára történő bejegyzése folyamatban van.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Tájékoztatom a jelenlévőket, hogy a héten ülésezett a Testvér-
települési Bizottság is, melynek segítségével az önkormányzat beadott egy pályázatot, mely a csetfalvai 
testvértelepülésen élők látogatását támogatja az ’56-os eseményekről való megemlékezéseken. Másfél 
millió forint összegre pályázott az önkormányzat, mely a csetfalvaiak ideutazását, elszállásolását és az 
étkeztetésüket fedezné. Ez egy kétnapos programot jelent, október 22-én este érkeznének, és 24-én 
utaznának haza.  
 
Mekler Andrea képviselő: A Városnapok alkalmával megélt sok pozitív és kellemes élmény mellett – 
hangsúlyozva, hogy nem a saját véleményemet, hanem többekét tolmácsolom – szeretném, hogy 
legközelebb a Dunavarsányi Napok plakátjain a fellépő helyi civil szervezetek és együttesek 
produkcióinak időpontjai legyenek megjelenítve, hogy a hozzátartozók, vagy akik kíváncsiak egy adott 
együttes műsorára, időben ki tudjanak menni rá, ne maradjanak le róla. A másik észrevételem a 
Délegyházi Tűzoltó Egyesülettel kapcsolatos. Az iskolában a Gyermeknapot szervezték, és az egyesület 
részt vállalt a programokban, amik valóban nagyon szórakoztatóak és színvonalasak voltak. Egy 
tartalmas, komplett programmal, szellemi és ügyességi vetélkedővel vett részt az egyesület az iskolai 
gyermeknapi programban, ellenszolgáltatás nélkül. Bár a vezetőjük, Rim György megjegyezte, hogy 
azért valamilyen önkormányzati támogatást szívesen vettek volna. Írt egy támogatási kérelmet „Tisztelt 
Polgármester Asszony, Tisztelt Képviselő-testület!” címzéssel, amiről a testület nem értesült. Miért nem 
került be ez a kérelem a Képviselő-testület elé? Úgy tudom, hogy egyedül Dunavarsány Önkormányzata 
nem támogatja ezt az egyesületet, annak ellenére, hogy a legtöbbet Dunavarsányban vonultak ki.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Délegyházi Tűzoltó Egyesület évről-évre hitegeti az 
önkormányzatot, hogy felveszi a Dunavarsány nevet, mert akkor minden további nélkül, mint 
dunavarsányi szervezet, bekerülnének a támogatottak körébe, de ez még mindig nem történt meg. A 
költségvetés megtárgyalása után kaptam egy írásos anyagot tőlük, hogy egy autót vásárolnának, és azt 
kérték, hogy ehhez az önkormányzat járuljon hozzá. Akkor felhívtam Rim Attilát, tárgyaltam vele, és 
elmondtam neki, hogy a kérelem a költségvetés tárgyalása után érkezett, és megkérdeztem, hogy 
bejegyzésre került-e már az egyesület névváltoztatása. Mivel ez nem történt meg, Attila elfogadta, hogy 
erre való tekintettel nem kaptak az idén támogatást, és szóbeli ígéretet tettem arra, hogy amint 
bejegyzésre kerül a „Dunavarsányi” név, akkor a jövő évben egy magasabb összeggel megtámogatja 
őket a Képviselő-testület. Ezt nagyon megköszönte Rim Attila. Évekig pont én voltam, aki „kijárta” 
nekik az eddig adott támogatást is, és az adott szava most is biztosíték a jövő évi támogatásukra, 
amennyiben felveszik a „Dunavarsányi” nevet. Egyáltalán nem váltak el egymástól rossz szájízzel. 
Egyébként pedig az idei év kivételével minden évben támogatta az önkormányzat az egyesületet, tavaly 
is vásároltak egy autót, és be is hozták megmutatni.  
Szeretettel köszöntöm Gere Ágnes TDM menedzsert a Szigetszentmiklósi Turisztikai Desztináció 
Menedzsment képviseletében, aminek Dunavarsány is tagja. Ágnes szeretne egy beszámolót tartani a 
TDM elmúlt egy éves munkájáról, átadom neki a szót. 
 
Gere Ágnes TDM menedzser egy projektoros prezentáció keretében részletesen beszámol a TDM elmúlt 
évi munkájáról, bemutatja a térség turisztikai helyzetét, és tájékoztatást ad a jövőbeni terveikről.  
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1.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II. 
11.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta, de előre 
bocsátom, hogy tudom, hogy történt egy elírás a rendelet előterjesztésében. Konkrétan a civil 
szervezetek működési támogatásánál 2 millió Ft lett tévesen beállítva, az valójában 85 ezer Ft, a Liza 
Tanító Néni Emlékére Alapítvány támogatására. Remélem mindenki megkapta az erről szóló javított 
változatot. A tartalékkeret 1,915 ezer Ft-tal növekedett ezáltal. Kérdezem a Pénzügyi Bizottság tagját, 
hogy mi volt a bizottság álláspontja a rendeletről.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A bizottság áttárgyalta a rendeletmódosítást, és javasoljuk a testületnek 
elfogadásra.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő távozik az ülésteremből, a szavazók száma 7 főre csökken. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Van-e valamilyen megjegyzés, hozzászólás a 
rendelettervezethez? /Nem hangzik el hozzászólás/ Ha nincs, akkor, aki a 2015. évi költségvetésről szóló 
1/2015. (II. 11) számú önkormányzati rendelet módosítását a tervezet és az előterjesztés szerint 
elfogadja, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban megalkotja 
 
Dunavarsány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II. 11.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 10/2015. (VI. 18.) önkormányzati rendeletét.  
 
dr. Csobolyó Eszter képviselő visszaérkezik az ülésre, a szavazók száma ismét 8 főre emelkedi.  
 
2.) Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-vel megkötendő új együttműködési és 
feladatellátási megállapodás megkötésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Próbáltunk a megállapodáson finomítani, és rendesen, 
szisztematikusan leszabályozni azokat a tevékenységeket, amelyeket a Városgazdálkodási Kft-től az 
önkormányzat elvár, és ezeket lefektetni ebben a megállapodásban. Ebben minden olyan feladat 
szerepel, amelyet a Kft. köteles elvégezni, és az ezekhez kapcsolódó jogi, tárgyi és pénzügyi feltételek 
is szerepelnek a megállapodásban. Kérdezem, hogy ezzel kapcsolatban van-e kérdés, hozzászólás? A 
Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Tárgyalta a Bizottság, amely ülésen a Kft. vezetője is jelen volt, és vele 
közösen kielemeztük a helyzetet. A Hivatal és a Városgazdálkodási Kft. közös egyeztetése alapján 
készült ez a tervezet, úgyhogy javasoljuk a testületnek elfogadásra.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm. Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti, Dunavarsány 
Város Önkormányzata és a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. között megkötendő együttműködési 
és feladatellátási megállapodást változatlan tartalommal és szövegezéssel a saját részéről elfogadja. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti megállapodás aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
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88/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti, 

Dunavarsány Város Önkormányzata és a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. között 
megkötendő együttműködési és feladatellátási megállapodást változatlan tartalommal 
és szövegezéssel a saját részéről elfogadja. 

b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti megállapodás aláírására és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: adott 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
3.) Javaslat a 2015/2016-os nevelési évben indítható óvodai csoportok meghatározására és a 
Weöres Sándor Óvoda csoportjaiban a maximális létszámtól való eltérés engedélyezésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ezt minden évben tárgyalja a Képviselő-testület, jelen esetben 
is. A létszámtól való eltérésre javaslatot tett az intézményvezető. A csoportok létszámbeosztása a 
mellékletben található. Örömmel vesszük tudomásul, hogy 12 óvodai csoport fog indulni, elég nagy 
létszámmal. A most polgárrá fogadott kisgyermekek számából láthatjuk, hogy a gyermekszám 
csökkenés csak egy átmeneti állapot volt, minden csoportunk létszáma a 30 főt el fogja érni. A 
Humánpolitikai és a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Van-e ehhez a napirendi ponthoz 
hozzászólás?  
 
Kun László képviselő: A Humánpolitikai Bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a testületnek.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) úgy dönt, hogy a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda (2336 Dunavarsány, 
Árpád u. 14.) 12 csoportot indíthat a 2015/2016-os nevelési évben. 
b) a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdése és 4. számú melléklete 
alapján valamennyi csoportban engedélyezi a maximális létszámtól való eltérést, és a csoportonkénti 
maximális létszámot 30 főben határozza meg, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

89/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) úgy dönt, hogy a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda (2336 
Dunavarsány, Árpád u. 14.) 12 csoportot indíthat a 2015/2016-os nevelési évben. 
b) a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdése és 4. 
számú melléklete alapján valamennyi csoportban engedélyezi a maximális létszámtól való 
eltérést, és a csoportonkénti maximális létszámot 30 főben határozza meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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4.) Javaslat intézményvezetői pályázat kiírására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Nemrégiben felkeresett a Weöres Sándor Óvoda 
intézményvezetője, és sajnálattal közölte velem, hogy nem szeretné tovább a vezetői tisztséget 
betölteni, óvónőként szeretne tovább dolgozni az óvodában. Nem elmenni akar, csak a vezetői 
tevékenységet nem vállalja tovább. Mi úgy gondoltuk, hogy jól érzi magát, és a vezetői munkát 
maradéktalanul elvégezte, nem volt semmi problémánk a munkájával. Megoldható a csoportóvónői 
beosztása is, mert van olyan csoport, ahol nincs óvónő. Amennyiben a pályázat sikeres lesz, és 
augusztus végén sikerül új óvónőt választania a testületnek, akkor Emese egy csoporttal fog tovább 
dolgozni ősztől. Amennyiben nem lesz jelentkező, vagy nem sikerül választani, Szűcs Zoltánné ígéretet 
tett arra, hogy ameddig nem sikerül új vezetőt találni, addig ő ellátja a tisztségét. A pályázati kiírás 
szövegezése a Humánpolitikai Bizottság elé került. 
 
Kun László képviselő: A Humánpolitikai Bizottság is sajnálattal vette tudomásul, de maximálisan 
tiszteletben tartja intézményvezető asszony döntését, és az előterjesztést elfogadásra javasolja a 
testületnek.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm. Amennyiben ezzel kapcsolatban rendkívüli testületi 
ülést kell majd összehívni, akkor azt kérem, tolerálják a képviselők, mert augusztusban erről 
mindenféleképpen beszélnünk kell. Ha nincs további kérdés, ismertetem a határozati javaslatot: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) pályázatot ír ki a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda magasabb vezetői 
(intézményvezetői) megbízására a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező 
pályázati felhívás szerint, tekintettel arra, hogy a jelenlegi intézményvezető intézményvezetői 
megbízatásáról 2015. augusztus 31-ei hatállyal lemondott, és 2015. szeptember 1-vel újra 
óvodapedagógusként kívánja ellátni munkáját. 
b) felkéri a Polgármestert, hogy az a) pont szerinti pályázati felhívást a kormányzati személyügyi 
igazgatási feladatokat ellátó szerv internetes oldalán és az oktatásért felelős miniszter által vezetett 
minisztérium hivatalos lapjában tegye közzé, valamint helyben szokásos módon jelentesse meg. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

90/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) pályázatot ír ki a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda magasabb 

vezetői (intézményvezetői) megbízására a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés mellékletét képező pályázati felhívás szerint, tekintettel arra, hogy a 
jelenlegi intézményvezető intézményvezetői megbízatásáról 2015. augusztus 31-ei 
hatállyal lemondott, és 2015. szeptember 1-vel újra óvodapedagógusként kívánja 
ellátni munkáját. 

b) felkéri a Polgármestert, hogy az a) pont szerinti pályázati felhívást a kormányzati 
személyügyi igazgatási feladatokat ellátó szerv internetes oldalán és az oktatásért 
felelős miniszter által vezetett minisztérium hivatalos lapjában tegye közzé, valamint 
helyben szokásos módon jelentesse meg. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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5.) Javaslat a gyermekek nyári ügyeletének ellátására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Tavaly került először elénk a nyári ügyelet megtárgyalása, 
addig tőlünk függetlenül, számunkra láthatatlanul működött ez a feladat. A gyermekek nyári ellátását a 
helyi önkormányzatnak mindenféleképpen biztosítania kell. Erre készült egy felmérés az iskolában, és 
most 30-an jelezték, hogy igényt tartanak az ügyeletre. Tavaly a Gyermekjóléti és Családsegítő 
Szolgálat vállalta fel ezt a munkát. Külsős tagokkal biztosítottuk a felügyeletet, és részükre 6 hétre 
fizetést is biztosítottunk. Idén újra átbeszéltük ezt a kérdést az iskola és a gyermekjóléti és családsegítő 
intézményünk vezetőivel, és arra a konszenzusra jutottunk, hogy júniusban egyébként is még munka 
van az iskolában, tehát június végéig mindenféleképpen tudják vállalni az ügyeletet, a munkabérük 
terhére. Július 4-től július végéig pedig pluszpénzért, bruttó 175 ezer Ft-ért tudják vállalni a 
pedagógusok ugyanezt a feladatot.  
 
Kun László képviselő: A Humánpolitikai Bizottság intézményvezető asszony jelenlétében tárgyalta 
meg a napirendi pontot, és természetesen elfogadásra javasolja a testületnek.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is tárgyalta a pontot, és 
köszönjük az iskola hozzáállását az ügyhöz.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm. És én is megköszönöm igazgató asszony munkáját 
ebben az ügyben. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 
a) felkéri a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskolát, hogy készítse elő és szervezze meg a 
dunavarsányi gyermekek számára a nyári napközbeni ügyeleti ellátást. 
b) felhatalmazza a Polgármestert, hogy a gyermekek felügyeletének ellátására kössön megbízási 
szerződést a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskola által javasolt személyekkel a 2015. július 
4. és 2015. július 31. közötti időszakra, összesen nettó 175.000 Ft megbízási díj ellenében. 
c) a b) pont szerinti megbízási díjak fedezetéül a 2015. évi költségvetés tartalékkeret költséghelyet 
jelöli meg. 
d) felkéri a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskolát, hogy a b) pont szerint megbízott 
gyermekfelügyelők szakmai felügyeletét biztosítsa. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

91/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) felkéri a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskolát, hogy készítse elő és 

szervezze meg a dunavarsányi gyermekek számára a nyári napközbeni ügyeleti 
ellátást. 

b) felhatalmazza a Polgármestert, hogy a gyermekek felügyeletének ellátására 
kössön megbízási szerződést a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskola 
által javasolt személyekkel a 2015. július 4. és 2015. július 31. közötti időszakra, 
összesen nettó 175.000 Ft megbízási díj ellenében. 

c) a b) pont szerinti megbízási díjak fedezetéül a 2015. évi költségvetés 
tartalékkeret költséghelyet jelöli meg. 

d) felkéri a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskolát, hogy a b) pont szerint 
megbízott gyermekfelügyelők szakmai felügyeletét biztosítsa. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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6.) Javaslat az új Helyi Esélyegyenlőségi Program és Intézkedési terv elfogadására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: A helyi esélyegyenlőségi programunknak elkészült az 
intézkedési terve, amelyet a testületnek most el kellene fogadnia.  
 
Kun László képviselő: A Humánpolitikai Bizottság elfogadásra javasolja.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is tárgyalta, és elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
elfogadja Dunavarsány Város Önkormányzata 2015-2019. évekre szóló Helyi Esélyegyenlőségi 
Programját és Intézkedési Tervét. Kérem, aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

92/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Dunavarsány Város 
Önkormányzata 2015-2019. évekre szóló Helyi Esélyegyenlőségi Programját és 
Intézkedési Tervét. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
7.) Javaslat az Egészségház gondnoki feladatainak ellátására és a Piroska Patika 
Gyógyszerkereskedelmi Kft-vel kötött bérleti szerződés módosítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Kérem dr. Kiss István osztályvezetőt, hogy ismertesse a pontos 
dátumokat.  
 
dr. Kiss István szervezési és önkormányzati osztályvezető: Ahogy az előterjesztésben is szerepel az 
eredeti bérleti szerződést 10 éves határozott időtartamra kötöttük a Piroska Patikával, amely időtartamot 
a testület 5 évvel ezelőtt 5 évvel meghosszabbított. Ez a meghosszabbított időtartam lejárt, és ugyan a 
szerződés még évekig érvényes, ügyvezető úr kérelmében újabb 5 éves időszakkal történő 
meghosszabbítást kér. 
 
Herczeg Mariann képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta, alaposan 
kielemeztük, átbeszéltük az előterjesztést. A Piroska Patika vezetője a továbbiakban is a 
Városgazdálkodási Kft-vel karöltve fogja ellátni a gondnoki feladatokat az elmúlt 5 évhez hasonlóan. A 
részleteket a 2 cég vezetői segítségével lebonyolítják egymás között.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm. Teljesen jól működött ez eddig, reméljük, hogy a 
továbbiakban is jól fog működni. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a saját részéről hozzájárul ahhoz, hogy a Piroska Patika Gyógyszerkereskedelmi Kft-vel 2008. 
november 25-én létrejött bérleti szerződés 5. pontjában rögzített 10 éves határozott időtartam - arra való 
tekintettel, hogy a Piroska Patika Gyógyszerkereskedelmi Kft. további 5 évre, azaz 2019. december 31. 
napjáig a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-vel kötendő szerződés szerint díjmentesen ellátja az 
Egészségház gondnoki feladatainak egy részét -, további 5 évvel, azaz 2029. január 31. napjáig 
meghosszabbodjon.  
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti tartalomnak megfelelő bérleti szerződés 
módosítás aláírására, és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
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A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

93/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a saját részéről hozzájárul ahhoz, hogy a Piroska Patika Gyógyszerkereskedelmi Kft-

vel 2008. november 25-én létrejött bérleti szerződés 5. pontjában rögzített 10 éves 
határozott időtartam - arra való tekintettel, hogy a Piroska Patika 
Gyógyszerkereskedelmi Kft. további 5 évre, azaz 2019. december 31. napjáig a 
Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft-vel kötendő szerződés szerint díjmentesen ellátja 
az Egészségház gondnoki feladatainak egy részét -, további 5 évvel, azaz 2029. január 
31. napjáig meghosszabbodjon. 

b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti tartalomnak megfelelő bérleti 
szerződés módosítás aláírására, és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
8) Javaslat a kegyeleti közszolgáltatási beszerzési eljárás megindítására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Mint tudjuk, idén októberben lejár a Gyertyaláng Kft-vel a 
szerződésünk. Ez a szerződés elég hosszú ideig tartott, voltak különböző fejlesztések, aminek fejében 
mindig meghosszabbítottuk az időtartamát. Most újra ki kell írni a közszolgáltatási beszerzést, amit a 
későbbiekben tárgyalunk. Ebbe belekerültek olyan elvárások is, amelyek evidensen az üzemeltető 
feladatai, de van benne néhány olyan tétel, amelyeket az 5 éves ciklusban szeretnénk, ha együtt 
átgondolnánk, és azokat az üzemeltető megvalósítaná. A Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság is 
tárgyalta. 
 
Surányi Tibor képviselő: Igen, a Bizottság megtárgyalta. A részletekkel teljesen egyetértünk, és 
javasoljuk a testületnek elfogadásra.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is tárgyalta, és Jegyző úr 
javaslatára egy kiegészítést szeretnénk kérni a kiírásban, hogy egyértelművé tegyük a pályázók részére. 
A pályázati felhívás 3. pontjában „A pályázat további feltételei, különösen az alábbi fejlesztések, 
beruházások megvalósulása, saját költségvetésből.” Tehát a mondat a „saját költségvetésből” szavakkal 
egészülne ki, hogy tiszta legyen a pályázók előtt, hogy saját bevételük terhére kell ezeket a 
fejlesztéseket elvégezniük.  
 
dr. Kiss István szervezési és önkormányzati osztályvezető: Szintén Jegyző úr javaslatára, hogy a 
pályázati felhívás tárgyában lenne még módosítás, mely szerint a rendelet által meghatározott díjak 
beszedése lenne az ellentételezése a feladatok ellátásának.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A temetői szolgáltatási díjak és a sírmegváltási díjak képezik a bevételét a 
temető üzemeltetőjének.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Aki a módosításokat és az alábbi határozati javaslatot elfogadja, 
kézfeltartással jelezze. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonát képező, a Dunavarsány 02 hrsz. 
alatt és a Dunavarsány 2083 hrsz. alatt felvett köztemetők kegyeleti közszolgáltatási feladatainak 
ellátására pályázatot ír ki 5 éves üzemeltetési időszakra a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal, az említett módosításokkal.  
b) a dunavarsányi köztemetők kegyeleti közszolgáltatási feladatainak elvégzésére vonatkozó a) pont 
szerinti nyílt pályázati kiírást az önkormányzat honlapján közzéteszi a jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés szerinti tartalommal, 
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c) felhatalmazza a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és a további szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

94/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonát képező, a 

Dunavarsány 02 hrsz. alatt és a Dunavarsány 2083 hrsz. alatt felvett köztemetők 
kegyeleti közszolgáltatási feladatainak ellátására pályázatot ír ki 5 éves üzemeltetési 
időszakra a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete 
szerinti tartalommal, az említett módosításokkal.  

b) a dunavarsányi köztemetők kegyeleti közszolgáltatási feladatainak elvégzésére 
vonatkozó a) pont szerinti nyílt pályázati kiírást az önkormányzat honlapján közzéteszi 
a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés szerinti tartalommal, 

c) felhatalmazza a Polgármestert a pályázati felhívás közzétételére és a további szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
9.) Javaslat „Dunavarsány Város belterületi autóbuszvárók felújítása” tárgyában 
közbeszerzési eljárás lezárására  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Mivel a közbeszerzési kiírásra beérkezett pályázatoknak ma 
történt meg a bírálata, ezért csak az ülés előtt tudtuk az írásos anyagot kiosztani.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A következő 5 napirendi ponthoz kapcsolódóan annyit szeretnék elmondani, 
hogy vannak olyan beszerzések, ahol a kiírt beszerzési értéket a beadott ajánlatok meghaladták. Viszont 
van olyan közbeszerzésünk, ahol az ajánlattevő bruttó 1,2 millióval elmaradt az ajánlati ártól. Majd 
Gábor is el fogja mondani, hogy azért merjük javasolni a magasabb ajánlati áras pályázat elfogadását, 
mert a költségvetés előirányzatából az említett 1,2 millióval alacsonyabb ajánlati árnak köszönhetően az 
árkülönbözetet tudjuk kompenzálni. Tehát a forrás mindegyik beszerzésnél és közbeszerzésnél 
rendelkezésre áll.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Felkérem Kovács Gábor urat, hogy ismertesse a közbeszerzési 
eljárás eredményét.  
 
Kovács Gábor közbeszerzési tanácsadó: Köszönöm a szót. Tisztelt Képviselő-testület! Múlt hét 
pénteken bontottuk az ajánlatokat, az öt felkért ajánlattevő közül hárman nyújtottak be ajánlatot. A 
Bíráló Bizottság megállapította a mai ülésén, hogy mindhárom ajánlat – a Gép-Liget Kft-jé, a Buxus-
Kertész Kft-jé, és a Liget Mester Kft-jé – hiánypótlás nélkül érvényes. Közülük a legalacsonyabb 
összegű ajánlatot a Gép-Liget Kft. ajánlotta meg. Ez az ajánlat – mint ahogy Jegyző úr elmondta – 
kicsivel magasabb, mint erre a beszerzésre ajánlott fedezet. A másik két ajánlat jelentősebb távolságra 
van a Gép-Liget ajánlatától. Ezért én is, és a Bizottság is azt javasoltuk, hogy a közbeszerzési eljárásban 
csak nyertest hirdessünk, második helyezettet már ne, mert az egy újabb több mint nettó 2 millió 
forintos kötelezettségvállalást jelentene számunkra, amennyiben az első helyezettel valamiért mégsem 
kötnénk szerződést. Felhívom a Képviselő-testület figyelmét arra, hogy a közbeszerzés eredményéről 
szóló határozati javaslat megszavazásánál név szerinti szavazás szükséges.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Van-e kérdés? 
 
Herczeg Mariann képviselő: Egy műszaki ellenőr lesz az összes beruházásra megbízva? 
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: Külön napirendben tárgyaljuk, két műszaki ellenőrre fogunk javaslatot tenni. 
Az egyik az út beruházáshoz, a másik a magasépítési tevékenységeknél látná el a feladatát. Azért csak 
ma tudtuk az anyagot kiküldeni, mert az érvényes ajánlatok adták az iránymutatást a műszaki ellenőrök 
megbízási díjaira.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a „Dunavarsány Város autóbuszvárók felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményét az 

alábbiakban állapítja meg: 
1. A Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.) ajánlata érvényes; 
2. A Buxus-Kertész Kft. (2045 Törökbálint, Csiri utca 2. C. ép.) ajánlata érvényes; 
3. A Liget Mester Kft. (1105 Budapest, Téglavető köz 14.) ajánlata érvényes; 
4. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a Gép-Liget Kft. 

(2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.), bruttó 22.166.786,- Ft összegben tette; 
5. Az eljárás eredményes volt; 
6. Az eljárás nyertese a Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.); 
7. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot benyújtó 

ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az önkormányzati 
vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati funkció egyéb építmény felújítása 
rovat biztosítja. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. Kérem a testületet, hogy név 
szerint szavazzon.  
 
Herczeg Mariann    tartózkodás 
Mekler Andrea     tartózkodás 
dr. Csobolyó Eszter    igen 
dr. Békássy Szabolcs    igen 
Gergőné Varga Tünde    igen 
Száger Gyula     igen 
Surányi Tibor     igen 
Kun László      igen 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 2 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

95/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a „Dunavarsány Város autóbuszvárók felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás 

eredményét az alábbiakban állapítja meg: 
1. A Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.) ajánlata érvényes; 
2. A Buxus-Kertész Kft. (2045 Törökbálint, Csiri utca 2. C. ép.) ajánlata érvényes; 
3. A Liget Mester Kft. (1105 Budapest, Téglavető köz 14.) ajánlata érvényes; 
4. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a 

Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.), bruttó 22.166.786,- Ft 
összegben tette; 

5. Az eljárás eredményes volt; 
6. Az eljárás nyertese a Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.); 
7. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb 

ajánlatot benyújtó ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az 

önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati 
funkció egyéb építmény felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
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A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
10.) Javaslat „Dunavarsány Város 2015. évi útburkolat és járda felújítási munkái” tárgyában 
közbeszerzési eljárás lezárására  
 
Kovács Gábor közbeszerzési tanácsadó: Három ajánlattevőt választott ki a Képviselő-testület. 
Mindhárom ajánlattevő benyújtotta az ajánlatát, és mindhármuk részére hiánypótlási felhívást kellett 
küldeni. Múlt pénteken ki is küldtük, és ma 2 órakor bontottuk a hiánypótlásokat, a három ajánlattevő 
közül kettő nem küldött hiánypótlást, egy tett eleget a hiánypótlási felszólításnak. Ez alapján a MB 
Aszfalt Kft. ajánlata érvénytelen lett, ő a referenciaigazolásból hagyta ki az általa elvégzett munkának a 
mennyiségét, így a referencia nem felel meg az elvárt követelményeknek. A TRIAUT Kft. ajánlata is 
érvénytelen lett, ő egyáltalán nem töltötte ki a referencia-nyilatkozat táblázatát. Ez valószínűleg egy 
figyelmetlenség, nem más, de nem tudjuk elfogadni. Illetve minden ajánlattevőnek nyilatkoznia kell a 
tulajdonosi körről, és ő nem tüntette fel a cég valamennyi tulajdonosát, amelyek a cégkivonatban 
szerepeltek. Így van két érvénytelen és egy érvényes ajánlatunk, szerencsére az érvényes ajánlat 
jelentősen belül van az áltanunk megtervezett fedezeten. 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Van-e valakinek kérdése? /Nem hangzik el 
kérdés/ Itt van az, hogy jóval becsült értéken alul jött be ajánlat, ami kompenzálja az előzőekben 
tárgyalt magasabb összegű beruházást. Ha nincs hozzászólás, akkor szavazásra terjesztem a határozati 
javaslatot. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város 2015. évi útburkolat és járda felújítási munkái” tárgyú közbeszerzési 

eljárás eredményét az alábbiakban állapítja meg: 
1. Az MB Aszfalt Kft. (1131 Budapest, Mosoly utca 31/B 1.em.) ajánlata érvénytelen; 
2. A TRIAUT Kft. (1114 Budapest, Villányi út 8.) ajánlata érvénytelen; 
3. A Sziget-Szilárd Kft. (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 2434 hrsz.) ajánlata érvényes; 
4. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a Sziget-Szilárd 

Kft. (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 2434 hrsz.) tette; 
5. Az eljárás eredményes volt; 
6. Az eljárás nyertese a Sziget-Szilárd Kft. (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 2434 hrsz.). 

b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az önkormányzati 
vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati funkció egyéb építmény 
felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
Kérem a testületet, név szerint szavazzon.  
 
Herczeg Mariann    igen 
Mekler Andrea     igen 
dr. Csobolyó Eszter    igen 
dr. Békássy Szabolcs    igen 
Gergőné Varga Tünde    igen 
Száger Gyula     igen 
Surányi Tibor     igen 
Kun László      igen 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

96/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város 2015. évi útburkolat és járda felújítási munkái” tárgyú 

közbeszerzési eljárás eredményét az alábbiakban állapítja meg: 
1. Az MB Aszfalt Kft. (1131 Budapest, Mosoly utca 31/B 1.em.) ajánlata 

érvénytelen; 
2. A TRIAUT Kft. (1114 Budapest, Villányi út 8.) ajánlata érvénytelen; 
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3. A Sziget-Szilárd Kft. (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 2434 hrsz.) ajánlata 
érvényes; 

4. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a 
Sziget-Szilárd Kft. (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 2434 hrsz.) tette; 

5. Az eljárás eredményes volt; 
6. Az eljárás nyertese a Sziget-Szilárd Kft. (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 2434 

hrsz.). 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az 

önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati 
funkció egyéb építmény felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
11) Javaslat Dunavarsány Város közterületi játszóterek felújítására irányuló beszerzési eljárás 
lezárására 
 
Kovács Gábor közbeszerzési tanácsadó: Itt a Hivatal kért fel 5 ajánlattevőt ajánlattételre. 3 ajánlattevő 
nyújtott be ajánlatot, közülük a Mindigfa Bt. árazta a legolcsóbbra a beruházást. A számok bruttóban 
szerepelnek, 10.893.779 Ft-ról van szó, ami belül van a rendelkezésre álló fedezeten. Javaslom tehát, 
hogy legyen az eljárás eredményes, legyen mindhárom ajánlat érvényes, és legyen a nyertes a Mindigfa 
Bt. Itt se hirdessünk másodikat. Én azt gondolom, hogy ez a cég képes lesz ennyi pénzért megcsinálni 
ezt a munkát. Itt már nem szükséges név szerinti szavazás.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A Mindigfa Bt. csinálta annak idején a Soli Deo Glória közösségi ház 
melletti játszóteret? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Igen, ők csinálták.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a „Dunavarsány Város közterületi játszóterek felújítása” tárgyú beszerzési eljárás eredményét az 

alábbiakban állapítja meg: 
1. A Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry u. 27.) ajánlata érvényes; 
2. A Mindigfa Bt. (2500 Esztergom, Erzsébet Királyné út 41/1.) ajánlata érvényes; 
3. A Tündérkert Kft. (1112 Budapest, Zólyom köz 4.)) ajánlata érvényes; 
4. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a Mindigfa Bt. 

(2500 Esztergom, Erzsébet Királyné út 41/1), bruttó 10.893.779 Ft összegben tette; 
5. Az eljárás eredményes volt; 
6. Az eljárás nyertese a Mindigfa Bt. (2500 Esztergom, Erzsébet Királyné út 41/1); 
7. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot benyújtó 

ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az önkormányzati 

vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati funkció egyéb építmény 
felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

97/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
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a) a „Dunavarsány Város közterületi játszóterek felújítása” tárgyú beszerzési eljárás 
eredményét az alábbiakban állapítja meg: 
1. A Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry u. 27.) ajánlata érvényes; 
2. A Mindigfa Bt. (2500 Esztergom, Erzsébet Királyné út 41/1.) ajánlata érvényes; 
3. A Tündérkert Kft. (1112 Budapest, Zólyom köz 4.)) ajánlata érvényes; 
4. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a 

Mindigfa Bt. (2500 Esztergom, Erzsébet Királyné út 41/1), bruttó 10.893.779 Ft 
összegben tette; 

5. Az eljárás eredményes volt; 
6. Az eljárás nyertese a Mindigfa Bt. (2500 Esztergom, Erzsébet Királyné út 41/1); 
7. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb 

ajánlatot benyújtó ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az 

önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati 
funkció egyéb építmény felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
12) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Árpád Fejedelem Általános Iskola Árpád u. 
12. szám alatti ingatlan udvarának felújítására irányuló beszerzési eljárás lezárására 
 
Kovács Gábor közbeszerzési tanácsadó: Itt is öt ajánlattevő került felkérésre, négyen tettek ajánlatot, 
a legolcsóbb ajánlatot a Gép-Liget Kft. tette, 311 ezer forinttal a meghatározott becsült érték fölött. De 
mint ahogy Jegyző úr is elmondta a fedezettel a másik megtakarításból rendelkezünk, ezért a javaslat az, 
hogy legyen négy érvényes ajánlat, legyen a Gép-Liget Kft. a nyertes, és ne hirdessünk második 
helyezettet.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Az iskolának nyáron lesz a szigetelése és nyílászárócseréje is. Szeretném 
kérni az ez ügyben illetékes embereket, hogy legyenek szívesek úgy koordinálni a munkálatokat, hogy a 
két csapat ne zavarja egymást, hogy ne fussunk bele olyanba, hogy elkészítjük a szép udvart, és utána 
nekiállnak rajta rohangálva dolgozni, építési munkákat végezni, fúrni-faragni. Ha lehet, akkor próbáljuk 
meg úgy ütemezni és koordinálni, hogy egy, már elkészült munkafázist a másik munkálatai ne tegyék 
tönkre.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez lehet, hogy egy kicsit bonyolult lesz, mert a 
nyílászárócserére és a szigetelésre is közbeszerzési kiírást kell kiírnunk, és nem tudom annak mikor lesz 
meg az eredménye. Ezt viszont, ha most megszavazzuk, akkor elkészülhet szeptember 1-jére. A 
közeljövőben vagy a napokban, ez ügyben rendkívüli testületi ülést kell majd összehívnunk, mert mai 
hír, hogy a két iskola külön kapott annyi pénzt, amennyire mi együtt számítottunk, és ezt újból 
közbeszereztetni kell.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A szigetelés és nyílászárócsere pályázatnak van egy határideje? 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Igen. Osztályvezető úr, ha többet tud ezzel kapcsolatban, akkor 
azt mondja el legyen szíves.  
 
Vella Zoltán beruházási és műszaki osztályvezető: Nem véletlenül mentünk be alpolgármester úrral a 
közreműködő szervezethez. A kivitelezést megelőzően közbeszerzést kell kiírni, abban maradtunk a 
közreműködő szervezettel, hogy csak és kizárólag feltételes közbeszerzést tud kiírni az önkormányzat, 
úgy ahogy tette ezt a korábbiakban is a pályázati szakasszal egyidejűleg. Ezt a pályázati pénzt le kell 
írni, meg kell igényelni, tehát vannak különböző adminisztratív lépések, amelyeket meg kell tenni, 
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hiszen Dunavarsány Önkormányzata megnyerte ezt a pályázati pénzt, és támogatási szerződést is kell 
kötni. A támogatási szerződés hatályba lépésével tud elindulni a beruházás, a hatályba lépést követő 
napon lehet megnyitni az építési naplót. Jogos a felvetés, itt egyszerre két vállalkozó lesz jelen egy 
munkaterületen belül, két külön építési napló megnyitásával, akár két önálló műszaki ellenőrrel is. Igen, 
oda kell figyelni és koordinálni kell a dolgokat, hogy se időben, se térben ne zavarják egymást, és 
egymás munkájának rovására ne menjen a munkavégzés.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Arról van információtok, hogy ezt a szigetelést milyen határidővel kell 
elvégezni? 
 
Vella Zoltán beruházási és műszaki osztályvezető: December 31-ei határidővel. Nagy 
valószínűséggel bele fogunk csúszni a szeptemberi iskolakezdésbe, de reméljük, hogy a tanítási 
időszakban már csak olyan munkákat kell elvégezni, amelyek nem gátolják az iskolai tanítást.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Legkésőbb augusztus 31-éig kell minden egyes aláírt szerződéssel 
rendelkeznünk. Igazgató Asszonnyal mindent végigbeszéltünk, megvannak a tervek arra vonatkozóan, 
hogy ha belecsúszik a beruházás a tanítási időszakba, akkor ahhoz hogyan és miként alkalmazkodik az 
iskola.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a „Dunavarsány, Árpád Fejedelem Általános Iskola Árpád u. 12. szám alatti ingatlan udvarának 

felújítási munkáinak elvégzése" tárgyában kiírt beszerzési eljárás eredményét az alábbiakban 
állapítja meg: 
1. A Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry u. 27.) ajánlata érvényes; 
2. A Mindigfa Bt. (2500 Esztergom, Erzsébet Királyné út 41/1) ajánlata érvényes; 
3. A Tündérkert Kft. (1112 Budapest, Zólyom köz 4.) ajánlata érvényes; 
4. A Liget Mester Kft. (1105 Budapest, Téglavető köz 14.) ajánlata érvényes; 
5. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a Gép-Liget 

Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.), bruttó 18.852.926 Ft. összegben tette; 
6. Az eljárás eredményes volt; 
7. Az eljárás nyertese a Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.); 
8. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot 

benyújtó ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az 

önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati funkció 
egyéb építmény felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

98/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a „Dunavarsány, Árpád Fejedelem Általános Iskola Árpád u. 12. szám alatti ingatlan 

udvarának felújítási munkáinak elvégzése" tárgyában kiírt beszerzési eljárás eredményét az 
alábbiakban állapítja meg: 
1. A Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry u. 27.) ajánlata érvényes; 
2. A Mindigfa Bt. (2500 Esztergom, Erzsébet Királyné út 41/1) ajánlata érvényes; 
3. A Tündérkert Kft. (1112 Budapest, Zólyom köz 4.) ajánlata érvényes; 
4. A Liget Mester Kft. (1105 Budapest, Téglavető köz 14.) ajánlata érvényes; 
5. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a Gép-Liget 

Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.), bruttó 18.852.926 Ft. összegben tette; 
6. Az eljárás eredményes volt; 
7. Az eljárás nyertese a Gép-Liget Kft. (2330 Dunaharaszti, Somogyváry utca 27.); 
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8. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot 
benyújtó ajánlattevőt. 

b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az 
önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati funkció 
egyéb építmény felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Ez volt az az anyag, ami úgy került elénk, hogy az csak egy előzetes 
elképzelés volt, nem pontos helymeghatározásokkal. Szeretném kérni, hogy az udvar kialakítása, 
kiépítése az iskola vezetésével közösen történjen, nehogy az legyen, hogy később valaki azt mondja, 
hogy mégsem így gondoltuk.  
 
Keresztesi Balázs alpolgármester: Mindenben egyeztetünk Igazgató Asszonnyal, erre ígéretet tettem.  
 
13.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda Árpád u. 14. szám 
alatti ingatlan udvarának felújítására irányuló beszerzési eljárás lezárására  
 
Kovács Gábor közbeszerzési tanácsadó: Öt ajánlattevőt kértünk fel ajánlattevésre, ebben az esetben 
mind az öten tettek is nekünk ajánlatot. Közülük a legolcsóbb ajánlatot a Pharos 95 Kft. tette, jelentősen 
alatta maradva a többiek ajánlatának. Javaslat, hogy mind az 5 ajánlat legyen érvényes, legyen a nyertes 
a Pharos 95 Kft., ne hirdessünk második helyezettet, és kezdődjön meg a beruházás.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda Árpád u. 14. szám alatti ingatlan 

udvarának felújítási munkáinak elvégzése” tárgyában kiírt beszerzési eljárás eredményét az 
alábbiakban állapítja meg: 
1. A Pharos 95 Kft. (2336 Dunavarsány, 510-es főút 26.) ajánlata érvényes; 
2. A Bodlan Kft. (2335 Taksony, Wesselényi u. 28.) ajánlata érvényes; 
3. A Dantnova Kft. (1135 Budapest, Tahi u. 53-59) ajánlata érvényes; 
4. A Best Grund Bau Kft. (2335 Taksony, Szegfű u. 19.) ajánlata érvényes; 
5. A V+K 99 Kft. (2335 Taksony, Szegfű u. 17.) ajánlata érvényes; 
6. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a Pharos 95 Kft 

(2336 Dunavarsány, 510-es főút 26.), bruttó 17.697.133 Ft összegben tette; 
7. Az eljárás eredményes volt; 
8. Az eljárás nyertese a Pharos 95 Kft. (2336 Dunavarsány, 510-es főút 26.); 
9. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb ajánlatot benyújtó 

ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az önkormányzati 

vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati funkció egyéb építmény 
felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

99/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a)  a „Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda Árpád u. 14. szám 

alatti ingatlan udvarának felújítási munkáinak elvégzése” tárgyában kiírt beszerzési 
eljárás eredményét az alábbiakban állapítja meg: 
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1. A Pharos 95 Kft. (2336 Dunavarsány, 510-es főút 26.) ajánlata érvényes; 
2. A Bodlan Kft. (2335 Taksony, Wesselényi u. 28.) ajánlata érvényes; 
3. A Dantnova Kft. (1135 Budapest, Tahi u. 53-59) ajánlata érvényes; 
4. A Best Grund Bau Kft. (2335 Taksony, Szegfű u. 19.) ajánlata érvényes; 
5. A V+K 99 Kft. (2335 Taksony, Szegfű u. 17.) ajánlata érvényes; 
6. A legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatásra vonatkozó érvényes ajánlatot a 

Pharos 95 Kft (2336 Dunavarsány, 510-es főút 26.), bruttó 17.697.133 Ft 
összegben tette; 

7. Az eljárás eredményes volt; 
8. Az eljárás nyertese a Pharos 95 Kft. (2336 Dunavarsány, 510-es főút 26.); 
9. Az ajánlatkérő nem határozza meg a nyertes ajánlatot követő legkedvezőbb 

ajánlatot benyújtó ajánlattevőt. 
b) a szerződés teljesítéséhez szükséges anyagi fedezetet, a 2015. évi költségvetés az 

önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok kormányzati 
funkció egyéb építmény felújítása rovat biztosítja. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
14.) Javaslat műszaki ellenőr megbízására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ebben a napirendi pontban az előzőekben tárgyalt 
közbeszerzések és beszerzések műszaki ellenőri feladatainak ellátására teszek javaslatot. 
Kettéosztódnak a munkák, van magasépítési beruházás és mélyépítési beruházás, amelyek külön-külön 
szakértelmet és jogosultságot igényelnek. 5-5 cégtől kértünk árajánlatot, de csak 3-3 cég élt az 
ajánlattételi lehetőséggel. /Ismerteti az ajánlattevők névsorát, majd a határozati javaslatokat./ Van-e 
kérdés, hozzászólás? /Nem hangzik el hozzászólás/ Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete 
a) megbízza a „Dunavarsány Város 2015. évi magasépítés-felújítási munkái” megnevezésű 
kivitelezési munkálatok műszaki ellenőrzésével - a közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. 
törvényben foglaltakra figyelemmel – a Karsádi és Fia Bt-t (2316 Tököl, Duna utca 5/7.) nettó 696.106 
Ft + Áfa összegben, a 2015. évi költségvetésben szereplő vásárolt közszolgáltatás költséghely terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés megkötésére, és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

100/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) megbízza a „Dunavarsány Város 2015. évi magasépítés-felújítási munkái” 

megnevezésű kivitelezési munkálatok műszaki ellenőrzésével - a közbeszerzésekről 
szóló 2011. évi CVIII. törvényben foglaltakra figyelemmel – a Karsádi és Fia Bt-t 
(2316 Tököl, Duna utca 5/7.) nettó 696.106 Ft + Áfa összegben, a 2015. évi 
költségvetésben szereplő vásárolt közszolgáltatás költséghely terhére. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés megkötésére, és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) megbízza a „Dunavarsány Város 2015. évi útburkolat és járda felújítási munkái” kivitelezési 
munkálatainak műszaki ellenőrzésével - a közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvényben 
foglaltakra figyelemmel – az Út Doktor Kft-t (2330 Dunaharaszti, Kossuth L. u. 51/A.) nettó 837.287 Ft 
+ Áfa összegben, a 2015. évi költségvetésben szereplő vásárolt közszolgáltatás költséghely terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés megkötésére, és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

101/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) megbízza a „Dunavarsány Város 2015. évi útburkolat és járda felújítási munkái” 

kivitelezési munkálatainak műszaki ellenőrzésével - a közbeszerzésekről szóló 2011. 
évi CVIII. törvényben foglaltakra figyelemmel – az Út Doktor Kft-t (2330 
Dunaharaszti, Kossuth L. u. 51/A.) nettó 837.287 Ft + Áfa összegben, a 2015. évi 
költségvetésben szereplő vásárolt közszolgáltatás költséghely terhére. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés megkötésére, és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Kovács Gábor közbeszerzési tanácsadó távozik az ülésről.  
 
15.) Javaslat Dunavarsány településfejlesztési és területrendezési eszközei felülvizsgálata és 
részleges módosítása, Megalapozó vizsgálatok, valamint Dunavarsány Város Településfejlesztési 
Koncepciója elfogadására 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Megkérem Kertész Beáta főépítész asszonyt, hogy terjessze elő 
ezt a napirendet.  
 
Kertész Beáta főépítész: Köszönöm a szót. Tisztelt Képviselő-testület! Éppen egy évvel ezelőtt június 
17-én hozta a határozatot a Képviselő-testület arról, hogy a jogszabályi megfelelésnek eleget téve 
elindítja a város településfejlesztési koncepciója, településszerkezeti terve és szabályozási terve 
felülvizsgálatát és részleges módosítását. Ennek a hosszantartó és még továbbiakban is huzamosabb 
ideig tartó tervezési folyamatnak az első állomásához érkeztünk, aminek a Képviselő-testület az 
eredményét látja, részben a megalapozó vizsgálatokat, másrészt pedig a településfejlesztési koncepciót. 
A megalapozó vizsgálatok a fejlesztési koncepcióhoz és a továbbiakhoz a TSZT-hez és az Építési 
Szabályzathoz is készültek. A továbbiakban ezeket még ki fogjuk egészíteni, és minden esetleges hibát, 
vagy korrekciót elbír a munka, és szükségessé is tesz. Tehát ez nem egy kőbe vésett szöveg, amin ne 
lehetne módosítani. Ha Önök is látnak valami korrekcióra szoruló részt a munkában, kérem, hogy 
jelezzék, és tegyenek a módosításra javaslatot, mert ez lesz az alapja a további munkarészeknek is. Ami 
a településfejlesztési koncepciót illeti, az a most hatályos koncepciónknak a felülvizsgálata és 
módosítása a hatályba lépett jogszabályok rendelkezéseinek megfelelően. Formailag kicsit más, mint a 
most hatályos, de ennek a kormányrendeletnek a tartalmi követelményeit a tervezési koncepciónál is be 
kell tartani. A lényeg, hogy a mostani fejlesztési koncepciót alapul véve állítottuk össze ezt az anyagot. 
Részben a tartalmi követelményeknek megfelelően megfogalmaztunk egy jövőképet, részben pedig a 
részcélok és főcélok áttekintésével az időközben megvalósult részcélokat, amelyek már aktualitásukat 
vesztették, kivettük a megvalósítandó részcélok közül. Az előterjesztésben a koncepció előzetes 
elfogadásáról van szó. Ez azt jelenti, hogy a továbbtervezés során még további módosítások, esetleges 
változtatások megtörténhetnek. Ennek érdekében és a partnerségi, kötelező egyeztetés miatt is, a 
honlapra fel fogjuk tenni a vizsgálatokat és a fejlesztési koncepciót is, kérve a partnereket, az 



20 

egyeztetésben érdekelt államigazgatási szerveket és a lakosságot, civil szervezeteket is, hogy tegyék 
meg a javaslataikat a továbbiakhoz. Ennek július 31-éig meg kell történnie, mert előre láthatóan 
szeptemberig el fog készülni a TSZT. Utána küldjük ki az államigazgatási szerveknek véleményezésre. 
Utána az érdekeltek egyeztető tárgyalásának összehívása után kerülhet végleges jóváhagyásra a 
fejlesztési koncepció, illetve az annak alapján készült TSZT és szabályozási terv, ez év végén. 
Köszönöm szépen.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Tehát ez egy közbülső munkafázis eredménye. A Fejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság részleteiben tárgyalta, és úgy tudom, hogy támogatta, és elfogadásra 
javasolta a Képviselő-testületnek.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ha nincs további kérdés ismertetem a határozati javaslatokat: 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) elfogadja a 314/2012. (XI. 8.) Korm. rendelet 2. melléklete szerinti tartalommal elkészül 
Dunavarsány településfejlesztési és településrendezési eszközei felülvizsgálatához és részleges 
módosításához készült megalapozó vizsgálatokat, a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. 
számú mellékletében meghatározottak szerint.  
b) elfogadja, hogy a 111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi határozat értelmében megindított 
tervkészítés során a megalapozó vizsgálatokban szükség szerint korrekciók, kiegészítések vezethetők át. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
Aki egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

102/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) elfogadja a 314/2012. (XI. 8.) Korm. rendelet 2. melléklete szerinti tartalommal 

elkészül Dunavarsány településfejlesztési és településrendezési eszközei 
felülvizsgálatához és részleges módosításához készült megalapozó vizsgálatokat, a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletében 
meghatározottak szerint.  

b) elfogadja, hogy a 111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi határozat értelmében 
megindított tervkészítés során a megalapozó vizsgálatokban szükség szerint 
korrekciók, kiegészítések vezethetők át. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) elfogadja a 314/2012. (XI. 8.) Korm. rendelet 3. melléklete szerinti tartalommal elkészült 
Dunavarsány Város Településfejlesztési Koncepciójának egyeztetési dokumentációját a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú mellékletben meghatározottak szerint a településfejlesztési és 
településrendezési eszközök felülvizsgálata és részleges módosítása alapjául. 
b) elfogadja, hogy az Önkormányzat 111/2014. (VI.17.) számú Képviselő-testületi határozata 
értelmében megindított, Dunavarsány Város településrendezési eszközeinek felülvizsgálata és részleges 
módosítása során az a) pont szerint elfogadott Településfejlesztési Koncepcióval szinkronban készüljön. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
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103/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) elfogadja a 314/2012. (XI. 8.) Korm. rendelet 3. melléklete szerinti tartalommal 

elkészült Dunavarsány Város Településfejlesztési Koncepciójának egyeztetési 
dokumentációját a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú 
mellékletben meghatározottak szerint a településfejlesztési és településrendezési 
eszközök felülvizsgálata és részleges módosítása alapjául. 

b) elfogadja, hogy az Önkormányzat 111/2014. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi 
határozata értelmében megindított, Dunavarsány Város településrendezési eszközeinek 
felülvizsgálata és részleges módosítása során az a) pont szerint elfogadott 
Településfejlesztési Koncepcióval szinkronban készüljön. 

c) felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
16.) Javaslat a Halász Lajosné u. 24. számú Dunavarsány Város Sportpálya meglévő villamos-
energia kapacitásának bővítésére  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez egy olyan eset, amit előre nem terveztünk meg, nem volt a 
fejünkben az, hogy itt kapacitást kellene bővíteni, ez a kiírt új pályázattal kapcsolatban kell, hogy 
megtörténjen. Tehát az a TAO-s pályázat, amit a DTE idén benyújtott a pályaház felújítására, illetve a 
világítás korszerűsítésére, annak az alapmunkálatai már az idén elkezdődnek, és ezt ésszerű a 
pályafelújítással egyben kezelni, de a pályázat csak jövőre fog igazából megvalósulni. Annak 
érdekében, hogy a világítás ott megfelelő legyen, a kapacitásban bővítést kell végrehajtani. Erre 
történtek meg a különböző vizsgálatok, és szeretném, ha a Képviselő-testület ezzel kapcsolatban 
megszavazná az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Majd a Fejlesztési és Környezetvédelmi 
Bizottság elnökét kérem, hogy számoljon be a bizottságon történt, ezzel kapcsolatos tárgyalásról. De 
előtte szót adok Mekler Andrea képviselő asszonynak.  
 
Mekler Andrea képviselő: Van az előterjesztésben két mondat, ami megütötte a fülemet. „A DTE 
tervei között szerepel egy ötödik oszlop felállítása is, melyre 4 db 400 wattos fényvető kerülne. Ez a 
világítótest a műfüves kispálya megvilágítását szolgálná.” 4 db akkora, több ezer watt teljesítményű 
reflektor világítja meg a műfüves kispályát, hogy nálunk a kertben is lehet olvasni.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Elnézést, ez rosszul lett írva. Ez nem a műfüves kispálya, 
hanem a kisebbik füves pálya mellé kerülne. El kell mondanom, hogy a pályázat, amelynek most a 
pályán folyamatban van a megvalósulása, az a nagypályáról szól, tehát annak élő gyepszőnyeggel való 
leterítése és öntözőberendezéssel való ellátása. Olyan szerencsében van részünk, hogy a vállalkozó 
bevállalta azt, hogy mivel nem olyan méretű pálya készül, mint ami a kiírásban szerepelt, viszont 
versenysportra alkalmas, megcsinált egy edzőpályát is. Ez azért nagyon jó, mert akármilyen minőségű 
gyepet csinálunk, és akármennyire vigyázunk is rá, ekkora terhelés mellett a város egyetlen pályája 
hamar leamortizálódna. Ezért jó, hogy a vállalkozó megcsinálta ezt az edzőpályát, ugyanolyan 
minőségben, szintén locsolórendszerrel ellátva. Ehhez a gyakorlópályához közelebb eső területhez lesz 
egy ötödik oszlop elhelyezve, ami szintén egy „adomány”, tehát grátiszként kerül bele a rendszerbe, 
mert a DTE eredetileg 4 világítótestre pályázott.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A határozati javaslatban a Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
műszaki megvalósításra vonatkozó javaslata külön nem jelenik meg. Ezért javaslom, hogy a határozat 
b) pontjában a bruttó egymillió forint helyett kétmillió forint szerepeljen, és ezzel az összeggel fogadja 
el a Képviselő-testület a határozati javaslatot.  
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Surányi Tibor képviselő: Az igények megismerésekor a város hosszú távú fejlesztési terveivel való 
összhangot próbáltuk megtalálni, ami először is abban válik láthatóvá, hogy az elektromos betáplálás 
már nem légkábelekkel, hanem földalatti kábelekkel valósulna meg. Volt egy másik javaslat is, hogy a 
kétoldali betáplálás miatt nem volt tervezve, hogy a pálya irányító épületéből a világítást lehessen 
kapcsolni. Az lett volna, hogy egy futár megy, és felkapcsolja külön-külön a lámpákat. Ennek a múlt 
századi megoldásnak a kiváltására történt egy javaslat, hogy földalatti cső lefektetéssel a 
kapcsolóegységek egy helyről vezérelhetőek legyenek. Aminek költsége van, de úgy gondolom, hogy 
ilyen technikai feltételek mellett ez a minimális elvárás egy pályavilágításnál. Ennek megfelelően 
elektromos terveztetéseket kell végeztetni, és a tervezői díjak megjelenése is emeli a költségeket.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Nekem egyetlen aggályom van, hogy nem 
tudom, hogy kész lesz-e mindez szeptember végére. Mert, ha esetleg nem, akkor este nem tudnak a 
pályán edzéseket, vagy meccseket tartani. Ha már látjuk azt, hogy időben ez nem tud megvalósulni, 
akkor ki kell találni arra az időszakra valami ideiglenes megoldást, mert ezzel nem akaszthatjuk meg a 
csapatok munkáját.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Próbáljuk gyorsítani az eljárást, hogy minél előbb megvalósulhasson a 
beruházás.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ha nincs több hozzászólás, akkor ismertetem a határozati 
javaslatot. Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Halász Lajosné u. 24. (hrsz: 469) szám alatti saját tulajdonú ingatlanán a meglévő 3x32A 
villamos-energia 3x50A értékre történő bővítését, valamint a Deák Ferenc u. 27. (hrsz: 462) számú saját 
tulajdonú ingatlanán új, 3x32A kapacitású fogyasztási hely kialakítását kezdeményezi, 
b) az a) pont szerinti feladatok költségviselésére bruttó 2.000.000 forint keretösszeget biztosít a 
2015. évi költségvetés tartalékkeret előirányzat terhére. 
c) felhatalmazza a Polgármestert az a) pontban foglaltak megvalósításához szükséges intézkedések 
megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

104/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Halász Lajosné u. 24. (hrsz: 469) szám alatti saját tulajdonú ingatlanán a meglévő 

3x32A villamos-energia 3x50A értékre történő bővítését, valamint a Deák Ferenc u. 
27. (hrsz: 462) számú saját tulajdonú ingatlanán új, 3x32A kapacitású fogyasztási hely 
kialakítását kezdeményezi, 

b) az a) pont szerinti feladatok költségviselésére bruttó 2.000.000 forint keretösszeget 
biztosít a 2015. évi költségvetés tartalékkeret előirányzat terhére. 

c) felhatalmazza a Polgármestert az a) pontban foglaltak megvalósításához szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
dr. Békássy Szabolcs alpolgármester: Azt szeretném kérni, hogy vizsgáljuk meg annak a lehetőségét, 
hogy hogyan lehetne minimálisra csökkenteni annak az esélyét, hogy a kispályáról a labda átkerüljön a 
szomszéd ingatlanra. Mert képviselő asszony személyétől teljesen függetlenül is ez egy valós probléma.  
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Gergőné Varga Tünde polgármester: Rengeteg egyeztetés folyt már ezzel kapcsolatban. A DTE 
csináltatja meg ezeket sok-sok pénzért, körben a labdafogó háló kb. 3 millió forintba kerül. Én 
folyamatosan jeleztem a vállalkozónak az igényt, hogy magasabb háló kellene, és egyszerűen nem 
tudták ezt elképzelni, hogy ennél magasabb labdafogó hálóra van szükség a kispályánál. Talán afelé 
fogok elmenni, hogy a műfüves pályát valamilyen hálóbeborítással lássuk el inkább.  
 
17.) Javaslat előirányzat emelésére 
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Ez a napirendi pont azért került felvételre, mert a 
Városnapokkal kapcsolatosan a költségek jelentősen megemelkedtek. Ennek több okát is látom. 
Elsődlegesen talán azt, hogy nem néztük meg tüzetesen az előző évi kifizetett összeget, mert ha azt 
állítottuk volna be, akkor közelebb lennénk a valósághoz. De így még rosszabbul néz ki ez a költség. 3 
millió forinttal állítottuk be a Városnapokat, és ezért elvártunk ugyanolyan beltartalmat, mint az előző 
években. Lehet ezen most gondolkodni, de a városnapi szervezés és lebonyolítás maximálisan pozitív 
visszhangot váltott ki. Akik kijönnek a különböző programokra, nem látják ennek az anyagi hátterét és 
nem is gondolkodnak rajta, hogy mi, mennyibe kerül, őket csak az érdekli, hogy jól érezzék magukat. 
Ez már a Képviselő-testület problémája, és az enyém, hiszen szinte egy személyben én vagyok felelős a 
gazdálkodásért. Ezért kérem a testületet, hogy most ezt az előirányzat emelést tolerálja, és a 
következőkben figyelmesebben nézzük meg az előző évi költségek alakulását, és ahhoz képest 
próbáljuk meg betervezni a költségeket.  
A másik része az előirányzat emelésnek a Summerfesthez kapcsolódik, mert szinte már most biztosra 
vehető, hogy e rendezvénysorozat egyik helyszínéül Dunavarsány szolgál majd. Ezt kiemelt 
fesztiválként kezelik, és tavaly fesztiváldíjas is lett a rendezvénysorozat. Anyagi bevételt ez nem termel 
a város számára, inkább csak erkölcsi hatása van azzal, hogy újdonságot hozunk a városba, és olyan 
népcsoportokat fogunk felvonultatni, amelyek eddig ebben a városban még nem voltak. Ezzel egyedivé 
válunk itt a környékben. Erre az a másfél millió forint, amit beterveztünk, szintén kevésnek tűnik. De ne 
várják el tőlem, hogy én most pontos költségeket tudjak mondani, mert jelen pillanatban még pontosan 
nem tudjuk, hogy annak a 126 fős delegációnak a teljes kiszolgálása, és a nekik biztosítandó műszaki, 
és strukturális berendezések biztosítása mennyibe fog kerülni, de feltételezzük, hogy a betervezett 
összeg nem lesz elég.  
A harmadik dolog, amire szintén nem tettünk javaslatot a költségvetés tervezésekor, az a Városháza 
átadása. Ennek a javaslatát szintén magamra vállalom, mert azt hiszem, hogy nem fogunk a 
közeljövőben átadni még egyszer új városházát, sőt az én életemben biztos, hogy már nem. Régen volt 
új polgármesteri hivatal, és sokáig nem is lesz. Ez ebben az évben aktuális, ebben az évben lesz ez a 
gyönyörű épület átadva, éppen ezért szeretnék egy szép átadó ünnepséget, a Csík zenekar 
közreműködésével, akik ennek az átadónak a megfelelő színvonalú műsorát tudják produkálni. 
Gyönyörűen halad az építkezés, mindenki látja, hogy itt egy csoda fog kinőni a város közepén, és én 
nem szeretném elintézni az átadót egy szalagátvágással. Már az időpontot is meghatároztam, és a nap 
befejezéseként a Csík zenekar műsorával szerintem egy szép rendezvény részesei lehetünk. Ez nem 
kevés költségbe kerül, 1,6 millió Ft +áfa-ba kerül a zenekar fellépése, más meghívottat nem tervezek, 
de azt nyilván mindenki elfogadja, hogy aznap elég sok vendéget fogunk itt fogadni, és vendégül látni, 
és annak is vannak költségei. Ezért is szeretném kérni a Képviselő-testületet, hogy fogadja el a tartalék 
költséghely terhére történő előirányzat emelést, ami ennek a három eseménynek a kiegészítésére, illetve 
megvalósítására fordítódna. Összesen 11 millió forintról szól az előirányzat emelés. A Pénzügyi, Jogi és 
Ügyrendi Bizottság ezt tárgyalta a testületi ülés előtt, hosszas vitával, bírálattal, illetve 
kompromisszummal, de végül is a 2 tagú bizottság elfogadta az előirányzat emelést.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A bizottsági ülésen is elmondtam, és itt a testület előtt is el szeretném 
mondani, hogy ebbe most már belefutottunk, de úgy gondolom, hogy a jövő évet tekintve 
mindenképpen egy sokkal alaposabb és sokkal átgondoltabb, és az idei költségeken alapuló 
előirányzatot kell készíteni. Nyilván lehet húzni bizonyos dolgokon, de akkor együtt döntsük el, hogy 
mire, mennyit szánunk. Szeretném kérni az ezért felelős embereket, hogy ezt tartsák tiszteletben, hogy 
ne az legyen, hogy betervezünk 3 milliót, és 6 millióból jövünk ki. Próbáljunk már meg felelősen 
döntéseket hozni, és előre látni, nem olyan zsákbamacskák ezek a rendezvények, hogy ne lehetne a 
költségeket a sok év tapasztalatából viszonylag pontosan megbecsülni. Próbáljunk meg határt szabni, 
mert egyébként a határ tényleg a csillagos ég, és nagyon el lehet ezekkel a költségekkel szállni. 
Gyönyörű Dunavarsány költségvetése, de lehet ezzel úgy is bánni, hogy szép rendezvényeink legyenek, 
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de mellette egy megfontolt gazdálkodásunk is, mert nem lehet tudni, hogy mit hoz a jövő, akár 
kormányszinten, akár a gazdasági életben. Az elmúlt időszakban nagyon szépen felépültek az 
intézmények, a játszóterek, az utak és minden más, és reméljük ez a tendencia folytatódni is fog, de 
Dunavarsánynak ezt hosszú távon fenn is kell tartania, és karban is kell tartania, és működtetnie kell, 
ami nem kis költséget fog jelenteni a jövőben a költségvetésünkben, ezért próbáljuk meg nem 
„elmuzsikálni” ezeket a számokat. Köszönöm szépen.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm szépen. Van-e egyéb hozzászólás? Ha nincs, akkor 
ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a 2015. évi költségvetésében a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár kiemelt állami és 
önkormányzati rendezvények kormányzati funkción szereplő előirányzatát 11 millió Ft összeggel 
megemeli a 2015. évi költségvetés tartalék költséghelye terhére. 
b) felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza: 
 

105/2015. (VI. 17.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a 2015. évi költségvetésében a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár kiemelt állami és 
önkormányzati rendezvények kormányzati funkción szereplő előirányzatát 11 millió Ft 
összeggel megemeli a 2015. évi költségvetés tartalék költséghelye terhére. 
b) felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Gergőné Varga Tünde polgármester: Köszönöm. A mai testületi ülés nyílt részét bezárom, 
vendégeinknek megköszönöm a jelenlétüket, a testület zárt keretek között folytatja munkáját.  
 
A jegyzőkönyv 1938 órakor lezárásra kerül.  
 

K.m.f. 
 
 

 
 
 
 
 Gergőné Varga Tünde       dr. Szilágyi Ákos 

      polgármester               jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
 
 

 Száger Gyula        Kun László 
  képviselő           képviselő 


